
Koło, dn. 26. 09.2024

PROTOKÓŁ

Z posiedzenia Miejskiej Rady Seniorów w Kole odbytego 26.09.2024 (czwartek) o godzinie
9.00 w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego w Kole (Ratusz), ul. Stary Rynek l.

Porządek obrad:

l. Otwarcie posiedzenia.
2. Stwierdzenie quorum.
3. Powjtanie gości.
4. Propozycje do porządku obrad.
5. Podjęcie uchwały w sprawie ramowego planu pracy Miejskiej Rady Seniorów w Kole.
6, Wolne głosy i wnioski.
7. Przyjęcie protokohi z III posiedzenia Miejskiej Rady Seniorów
8. Zamkiiięcie posiedzenia,

Ad.l

Otwarcia posiedzema dokonał Przewodniczący Miejskiej Rady Seniorów w Kole Wiesław
Czeka l ski,

Ad.2

Miejska Rada Seniorów w Kole składa się obecnie z 9 członków, obecnych było 8 członków
a więc jest quorum do podejmowania uchwał (lista obecności w załączeniu do niniejszego
protokołu).

Ad.3

Powitanie gości nie odbyło się gdyż nie było zaproszonych gości.

Ad.4

Propozycji do porządku obrad nie zgłoszono.

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.



Ad.5

Ramowy planu pracy Miejskiej Rady Seniorów w Kole przedstawiła wiceprzewodmcząca
Miejskiej Rady Seniorów Danuta Maciej ewska

Zgłoszone następujące poprawki do przedmiotowego planu:
. Nina Kazimierska - zaproponowała aby dopisać Cmentarz Ewangielicki
. Danuta Maciej ewska - zaproponowała aby wpisać ogólnie "przy cmentarzach5'

. Wiesław Czekalskizgłosił aby wykreślić z września utworzenie Kapituły
przyznawanig Medalii "Najlepszy Przyjaciel Seniorów" gdyż praedstawiciei Liiceum
Plastycznego w Kole jeszcze nie przygotował stosownych materiałów

Plan został przyjęty jednogłośnie.

Ad. 6

W ramach wolnych głosów i wniosków zabrały głos następujące osoby:

. Andrzej Zioła Danuta Maciejewska:
- przedstawilikrótkie sprawozdanie ze Spotkania Wielkopolskich Rad Seniorów

odbyło się w dniach 12-18 września 2024r w Jarocinie zorganizowane przez
ROPS Poznań.

. Wiesław Czekalski:

- zaproponował aby u nas podobnie jak jest to w Opolu uruchomić "walking futbol" -
piłka nożna chodzona

-poinformował, że będzie spotkanie z ROPS.
- poinformował, że gazeta "Seniorzy"] est w intemecie

. Barbara Szczepaniak:
- poruszyła temat braku ławeczek przy ul Kolejowej i zwróciła uwagę, że po remoncie

tej ulicy została tylko jedna z tych co istniały przed remontem.

. Nina Kazimienka:

- zaproponowała aby dokonać ro^e^nania w zakresie wszystkich organiyacji
działających na rzecz Seniorów i pomyśleć o wydaniu biuletynu m&nnującego o
świadczeniach na rzecz Seniorów

-poruszyła temat legitymacji dla MRS w Kole.

. Danuta Maciejewska:
- zaproponowała aby były ogłoszenia w Kolskiej Telewizji Kablowej o terminach
Sesji Miejskiej Rady Seniorów



Ad. 7

Janina Gruchot odczytała protokół z III posiedzenia MRS w Kole z dn. 09 lipca
2024r. Protokohi z III posiedzenia Miejskiej Rady Seniorów został przyjęty jednogłośnie.

Ad. 8

Na tym posiedzenie TV Miejskiej Rady Seniorów zakończono.

Sekretarz Miejskiej Rasy Seniorów

%i^a^^ ^eMificze^ti^-
Przewodniczący Miejskiej Rady Seniorów

^

Barbara Szczepaniak y/iesła". ' Czekalski


